
  

Késik a szentesi gimnázium ajándéka 

Szentes - Szeptemberre ígérték, de csak az év végére kaphatja meg a megye 
ajándékát a 150 éve alapított szentesi Horváth Mihály gimnázium. A 40 milliós 
felújítási programban két új tanterem és a tanári átalakítása szerepel. Az 
igazgatói posztra csak a megbízott vezetı, H. Szabó Réka pályázott. 

Nem kapja meg iskolakezdésre a fenntartó megyei 
önkormányzat ajándékát az idén 150 éves fennállását 
ünneplı szentesi Horváth Mihály gimnázium. Az 
intézményben március végén Halmai László tartott 
sajtótájékoztatót. A megyei közgyőlés szentesi fideszes 
képviselıje akkor bejelentette: az évforduló 
alkalmából 40 milliós fejlesztést hajtanak végre. A 
pénzt saját forrásból biztosítja a megye, hiszen 2009-
ben közel 150 millió forintot különített el a gimnázium 
felújítására. 
 
Az eredeti terv szerint már áprilisban meg kellett volna 
indítani a közbeszerzést, akkor augusztusra végeztek is volna a munkákkal. A megyei 
közgyőlés március 26-i ülésének jegyzıkönyvébıl kiolvasható, hogy a beruházás 
felgyorsítása érdekében Halmai László azt kérte, kerüljön az intézmény hatáskörébe 
az ügy. Ezt a megyei vezetés nem támogatta, majd miután parttalanná vált a vita a 
szentesi középiskolák átadásáról, határozatképtelenség miatt végül nem született 
döntés a beruházásról. Másnap a szentesi képviselık megszavazták, hogy a város mint 
az épület tulajdonosa 8 milliót áll a 40 milliós költségbıl. A megyén egy hónap múlva, 
április végén kapta meg a kellı többséget a beruházás beindításáról szóló javaslat. 
 
– Most a kiviteli tervek készülnek, hamarosan megindíthatjuk a közbeszerzési eljárást 
– tudtuk meg a megyeháza illetékesétıl, Busa Imrétıl. Mindez azt jelenti, hogy 
leghamarabb szeptemberben kezdıdhetnek meg a munkák az épületben. Feltehetıen 
a nevelı-oktató munkát is zavarni fogja a fejlesztés elhúzódása, hiszen a program 
egyik eleme épp a tanári szobát érinti. A beruházás másik eleme az egykori szolgálati 
lakásoknál valósul meg: a lepusztult és kihasználatlan épületrészben 2 új tantermet 
és szociális helyiséget alakítanak ki. Egyúttal felújítják a külsı homlokzatot, a 
tetıszerkezetet és a nyílászárókat is kicserélik. Kérdésünkre, hogy a megyei 
büdzsében megmaradt 110 milliós keretet mikor költhetik rá a gimnáziumra, Halmai 
László azt felelte: bíznak benne, hogy lesz olyan pályázat, amelynél önerıként 
felhasználható lesz ez az összeg. 
 
Egyetlen pályázó 
 
Lefutottnak tőnik az igazgatóválasztás a szentesi Horváth Mihály gimnáziumnál. 
Tavaly ilyenkor diákok, pedagógusok, szimpatizánsok tüntettek a megyei 
önkormányzat döntése ellen, az akkor kinevezett Magyar Lászlóné végül fel sem vette 
a munkát. Augusztusban H. Szabó Rékát bízták meg a vezetıi feladatok ellátásával – 
azóta csend van a HMG körül. Az igazgatói pályázatra most egy pályamunka érkezett, 
H. Szabó Rékáé. Döntést mai ülésén hoz a megyei közgyőlés.  
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 
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